

Title (en)

Training device to improve a football player's goal shot.

Title (de)

Übungsgerät zum Trainieren des Schusses eines Fussballspielers.

Title (fr)

Dispositif pour l'entraînement et le perfectionnement du tir au but d'un joueur de football.

Publication

EP 0220671 A2 19870506 (FR)

Application

EP 86114632 A 19861022

Priority

CH 463885 A 19851029

Abstract (en)

The device consists of a screen (10) having targets (3, 4, 5, 6, 7) in different colours placed at different distances and different heights. The screen (1) is intended to be positioned and mounted on the framework of a football goalmouth with the aid of fastening means (2) and over the entire surface of the goalmouth. This screen is provided to permit control of the accuracy of goal shots in training, by displaying impacts of the ball relative to the targets. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le dispositif est constitué par un écran (1) présentant des cibles (3, 4, 5, 6, 7) de couleurs différentes placées à des distances et à des hauteurs différentes. L'écran (1) est destiné à être posé et monté sur le cadre d'un but de football à l'aide de moyens de fixation (2) et sur toute la surface de but. Cet écran est prévu pour permettre le contrôle de la précision des tirs au but d'entraînement par visualisation des impacts du ballon par rapport aux cibles.

IPC 1-7

A63B 63/00

IPC 8 full level

A63B 63/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 63/00 (2013.01); **A63B 2024/0046** (2013.01)

Cited by

FR2916147A1; GB2298143A; USD1029971S; USD1007628S; US8246494B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0220671 A2 19870506; EP 0220671 A3 19880810; EP 0220671 B1 19910306; CH 663720 A5 19880115; DE 220671 T1 19870924;
DE 3677888 D1 19910411; ES 2000005 A4 19870701

DOCDB simple family (application)

EP 86114632 A 19861022; CH 463885 A 19851029; DE 3677888 T 19861022; DE 86114632 T 19861022; ES 86114632 T 19861022